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7.00 Tenisz, Grand Slam-torna, Australian Open, Melbourne 
        (Eurosport 1, Eurosport 2)
22.00 Labdarúgás, Spanyol Kupa: Sevilla–Levante (Telekom Sport 1)
22.15 Labdarúgás, Premier League: Chelsea–Arsenal (Eurosport 1 Ro)

Női vízilabda, Európa-bajnokság, Budapest
15.30 Szlovákia–Hollandia (M4 Sport)
17.00 Olaszország–Oroszország (M4 Sport)
18.30 Görögország–Spanyolország (M4 Sport)
20.00 Magyarország–Franciaország (M4 Sport)

Férfi kézilabda, Európa-bajnokság, Ausztria, Norvégia, Svédország
17.00 Portugália–Szlovénia (Digi Sport 2, Telekom Sport 1, Look Plus)
19.15 Norvégia–Izland (Digi Sport 2, Telekom Sport 1, Look Sport)
21.30 Svédország–Magyarország (Digi 2, Telekom Sport 2, Look Sport)

• S P O R T E S E M É N Y E K  A  T E L E V Í Z I Ó B A N  

Visszavonul Sterbik Árpád
A szezon végén befejezi az aktív játékot Sterbik Árpád, a Telekom 
Veszprém kapusa. A 2005-ben a világ legjobb kézilabdázójának 
választott klasszis elmondta, ha esetleg mégis szükség lesz rá, akkor 
beugrásra kész lesz. Azt sem tartja elképzelhetetlennek, hogy a 
továbbiakban kapusedzőként segíti jelenlegi klubját. Sterbik 2001 és 
2004 között szerepelt már a veszprémieknél, 2018-ban igazolt vissza, 
kétéves szerződése az idény végén jár le.

• RÖVIDEN 

• Kétszázhuszonhét 
alkalommal öltötte 
magára a magyar férfi 
kézilabda-válogatott 
mezét. A székelyud-
varhelyi születésű, 39 
éves sportoló a tava-
lyi vébén még együtt 
szerepelt azokkal a 
srácokkal, akik az idei 
osztrák–svéd–norvég 
rendezésű Európa-baj-
nokságon szárnyalnak. 
A volt csapatkapitány 
drukkol a csapatnak, 
csodaként éli meg 
teljesítményüket. A 
jelenleg a Tatabányá-
nál játszó kézilabdázót 
kérdeztük.

JÓZSA CSONGOR

– Remekel a magyar válogatott a 
kontinenstornán, halmozza a jó 
eredményeket. Számítottál arra, 
hogy ennyire jól megy majd a 
csapat?
– Őszintén megvallom, meglepett, 
nem számítottam arra, hogy ilyen 
jól szerepelnek majd az Európa-baj-
nokságon. Valami csoda folyik Mal-
mőben. Napi szinten kapcsolatban 

vagyok a srácokkal, jól ismerek 
mindenkit, többükkel ott voltunk 
tavaly a vébén. Elmondják nekem is, 
az interjúkban is, hogy ez egy cso-
da, ezt próbálják megélni. Mindent 
megtesznek, felszabadultan kézilab-
dáznak. Jól döntött a stáb, amikor 
levette róluk a terhet, úgy utaztak 
el a tornára, hogy nem volt elvárás 
valamilyen helyezés. Gondolom, ez 
egy koncepció volt a szövetségtől, 
hiszen ezekből a fi atalokból kell fel-
építeni azt a csapatot, amely a hazai 
rendezésű Eb-n szerepel majd két év 
múlva. A mostani az első lépés, hogy 
összehozzák őket.

– Fantasztikus, amit meccsről 
meccsre mutatnak a fi úk az Eb-n.
– Nagyon jól néz ki, amit látunk. A 
kulcs talán az, hogy a vezetők rájöt-
tek, ezt a generációt másképp kell 

kezelni. Ez egy más nemzedék, mint 
ami mi voltunk Nagy Lacival és a 
többiekkel. Látom napról napra az 
öltözőben, hogy miként viselkednek, 
másban nőttek fel, ezek a srácok ti-
zenöt évvel fi atalabbak. Úgy néz ki, 
hogy nekik más elveket kellett adni, 
és ez működik. Plusz nagyon jól ki-
rajzolódik az egészséges elképzelés, 
ami főként védekezésben látszik. Az 
nagyon össze van rakva. A fi úk gyö-
nyörűen végrehajtják, amit a stáb kér 
tőlük. Segítenek egymásnak, tudato-
san terelik a jól támadó, cselező játé-
kosokat egy irányba, addig, míg csak 
a szélső marad üresen.

– Ez a csoda receptje?
– Ehhez az kellett, hogy a stáb adott 
nekik egy mankót. Fiatal, rutintalan 
kézilabdázókról van szó. Nekik meg-
mondták, fi úk, ezt kell csinálni, és 

jó lesz. Nem az van, hogy egyénileg 
eldöntjük, mit akarunk, a legjobba-
mat nyújtom, aztán lesz valami. Ez 
működik. Mellette pedig van a fel-
szabadultság érzése. Támadásban 
annyira nem látszik a fi lozófi a, pedig 
van, a szakma azért észreveszi. No de 
a védelem az, ami nagyon stabil. Eh-
hez még hozzájönnek Mikler Roland 
védései, aki eddigi karrierje legjobb 
tornáját produkálja. Ez a kettő együtt 
szenzációs.

– Miben különböző ez a generáció, 
mint a tiétek?
– Ez a társaság nagyon együtt van, 
kivették a régi játékosokat, nem az 
van, hogy ők kell megoldják a ne-
hezebb szituációkat. A játékosok 
egymás között nagyon jól elvannak, 
ennek a keretnek nagy része együtt 
játszik már az utánpótlás-korosztály-

tól, többnyire balatonfüredi nevelé-
sűek. Együtt szórakoznak hétvégén, 
hiába játszanak más klubcsapatok-
ban, összetartanak. Beszélgető cso-
portjaik vannak a közösségi oldala-
kon. Ez egy ilyen generáció, ezt pedig 
az edzői stáb jól fogta meg. Felültek 
erre a hullámra, jól csinálnak min-
dent. Nagyon szurkoltunk nekik a té-
vé előtt a feleségemmel és a nemrég 
született kisfi ammal, Ilyés Mátéval. 
Kívánom nekik, hogy sikeresebbek 
legyenek, mint mi.

– Nehéz a tévé előtt megélni mind-
ezt?
– Hát nem mondhatom, hogy közöm-
bösen hagy. Nem úgy nézem, mint 
egy szurkoló, mert tavaly még ott vol-
tam velük. No de a dolgokat a helyü-
kön kell kezelni, ez egy új generáció, 
ők maguk harcolnak meg a hírné-
vért, ez az eredmény az övék. Ezt el 
kell fogadni, ez így van rendjén, most 
ennek kell drukkolni, ez viszi előre a 
magyar kézilabdát.

– Van időd, hogy közben hazafelé, 
Székelyudvarhelyre is fi gyelj?
– Nagyon szurkolok a Szejke SK-nak. 
Nézem, követem, hogy miként sze-
repelnek. Remélem, hogy otthon 
érettek az emberek és hasonló felfo-
gás alakul ki, mint a válogatottnál. 
Vagyis ne helyezzen a város, a szur-
kolótábor terhet a fi atal csapatra. Ott 
is jóformán udvarhelyi kézilabdázók 
alkotják a csapatot, jól is játszanak, 
ott lesznek a selejtezőben. Fontos, 
hogy nem szabad nyomás alatt tar-
tani őket, látni kell, hogy óriási a kü-
lönbség a másodosztály és az élvonal 
között. Reménykedni persze lehet, hi-
szen célnak lennie kell, ezért inkább 
szurkoljon nekik mindenki, hogy 
megmutathassák a legjobbjukat.

Kaptak egy mankót, ez a csoda része
Ilyés Ferenc szurkol a magyar kézilabda-válogatottnak

Ilyés Ferenc szerint a magyar 
válogatott sikerének kulcsa, 
hogy a csapat vezetősége kezelni 
tudja a fiatal játékosokat

▾  K O R Á B B I  F E L V É T E L :  L Ő R I N C Z  C S A B A

E lérte célját Gyenes Emánuel 
„Mani” az idei Dakar Ralin: a 

szatmárnémeti motoros hazahozta a 
szervizcsapat nélküli versenyzők ka-
tegória győztesének járó bajnoki ser-
leget, és az összetettben is a legjobb 
harminc között, a huszonkilencedik 
helyen zárt.

„Azt hiszem, ennél jobb ered-
ménnyel nem is zárhattam volna 
pályafutásom tizedik Dakar Raliját” 
– üzente Facebook-oldalán Gyenes 
Emánuel, miután célját elérve nem 
pusztán teljesítette a világ legnehe-
zebb sivatagi tereprali-viadalát, ha-
nem meg is nyerte azt a szervizcsapa-
tok nélküli versenyzők között, azaz a 
Malle Moto kategóriában. A motoros 
a kéthetes rali során szinte végig az 
élen állt ebben a csoportban, és bár 
a pénteki utolsó szakaszon második-
ként ért célba, így is jelentős előny-
nyel végzett az élen. A motorosoknál 
összetettben is az előkelő 29. helyen 
zárt 450-es KTM-je nyergében, mind-
ezt olyan körülmények között, hogy 

műszaki segítség és gyári csapat biz-
tosította háttér nélkül haladt végig 
a több mint 8000 kilométeres sza-
úd-arábiai terepen. Történeti sikere 

kapcsán a maratoni kategóriában ko-
rábban kétszer győztes Gyenes hang-
súlyozta, hogy problémáktól mentes, 
„sima versenye” volt. Az első héten 
felhalmozott előnyét a második hé-
ten már csak meg kellett védenie, és 
fontos volt számára, hogy épségben 
célba érjen. „Nem kellett sokat dol-
goznom a motoron. Nagyon elégedett 
vagyok ezzel a Dakarral, olyan volt, 
amilyennek szerettem volna” – tette 
hozzá a Romániába már hazatért ver-
senyző.

Az első szaúd-arábiai Dakar Ralit 
a motorosok között az amerikai Ri-
cky Brabec nyerte, a quados mezőny-
ben Ignacio Casale diadalmaskodott, 
míg az autósoknál a spanyol Carlos 
Sainz végzett az összetett élén. Utób-
bi mezőnyben a Dakar Ralin újonc, 
korábban Forma–1-es világbajnoksá-
got nyert Fernando Alonso a rutinos 
Marc Coma oldalán a 13. helyen zárt 
az összetettben.

Vásárhelyi-Nyemec Réka

Gyenes megnyerte kategóriáját a Dakaron
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